
 

 

 

 

 

Protokoll 2017-01-21 

 
Deltagare:  Tomas Wahlund - Härnösand, Ulrika Westin - Skule, Marcus Uhlir - FV  

Patrik ”Putte” Näslund -  Kramfors, Simon Duvemo - Sollefteå, 

Roger Svensson - Sollefteå, Göran Scherman - Kramfors, Jörgen Dahlqvist - FV 

Tommy Larsson - Härnösand, Lovisa Bylund - Skule,  
 

1. Öppnade av mötet 

Putte hälsar välkommen 

 

2. Val av ordförande och sekreterare 

Ordförande och sekreterare Putte 

 

3. Val av justeringsmän 

Göran S och Marcus U 

 

4. Godkännande av dagordning 

Ok 

 

5. Föregående protokoll 

      Gicks igenom och godkändes 

 

6. Info från regionsrådet 

Inget  

 

7. Tävlingsprogrammet 2017 – Uppdaterat 2017-01-21 

USM 
V.2  Åre 

V.5  Fartläger  

V.6  Duved  

V.7  Nolby 

V.8  Bollnäs 

 

LVC 
V.3  Sollefteå 2 x GS 

V.4  Härnösand 2 x SL 

V.5  Nolby SG-Tävling för U14 (Då underlaget och snötillgången är mycket dålig i 

Sollefteå så måste U14 tävling i Super- G säkerställas. Putte fick i uppdrag att 

kolla med Nolby vi vi har möljlighet att flytta vår tävling för U14. Medelpad har 

SG-tävling denna helg i Nolby. 

 



V.6  Kramfors 2 x GS (Skules tävling flyttas till Kramfors) 

V.7  Fartläger/SG-Tävling Sollefteå? – På grund av dåligt underlag och brist på snö i 

Hallstabacken är detta mycket osäkert. Önskan är att kunna genomföra ett läger i 

Fart ev. också en tävling beroende på Nolbys svar. Skule finns även med som ett 

allternativ.   

V.8  FV 2 x SL 

 

V.12  Latbergstrofén i Kramfors GS/SL 

 

Finaler 
V. 11 U12 Bollnäs 

V. 10 U14 Sundsvall 

V. 12 USM Funäsdalen  

 

8. Lägerverksamhet 2016/2017 

Inget på G 

 

9. Åkarinventering 2016/2017 

Distriktledarna har varit i kontakt med resp. förening inför finalerna. 

 

10. Val av distriktsledare 

U12 Jonas Berglund Kramfors och Malin Edeblom Kramfors 

U14 Ulrica Westin Skule och Tommy Larsson Härnösand  

U16 Anders Hjorth Härnösand och Magnus Berglund Sollefteå 

 

11. Val av AK ordförande 

12. Då ingen ordförande är tillsatt har AK bestämt följande mötesdatum framgent. 

Vecka 20 i Örnsköldsvik (FV kallar till mötet) 

 

13. Representant Regionsrådet 

Anders Hjorth (sittande) 

 

14. Medlemmar i AK 

Frågan lyftes igen att det är viktigt att varje klubb har 2 st representanter närvarande 

på mötet. Bra om representanterna har en LVC åkare eller en yngre åkare. Junsele och 

Bjästa är på G med nya åkare och viktigt att bjuda in dem till nästa möte. 

 

15. Övriga frågor 

Avgifter till AK – HögaKusten Alpina släpar med betalning. Behandlas mer på nästa 

möte. 

Inbjudan till möte med Skidförbundet – Hammarbybacken 31 Januari 2017 

Ulrika Westin undersöker om hon har möjlighet att delta. 

 

 

 

Justeras    

 

 

_________________   ____________________ 

Marcus Uhlir    Göran Scherman 


